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Številka: 900-0002/2022-19 

 

 

 

Z A P I S N I K 

 

6. redne seje Občinskega sveta Občine Poljčane, 

ki je bila v sredo, 20. 9. 2023, ob 17. uri. v sejni sobi Občine Poljčane 

 

Posnetek 6. redne seje je dostopen na naslovu:  

https://www.youtube.com/@obcinapoljcane8461. 

 

Gradivo so člani občinskega sveta prejeli po e-pošti ter navadni pošti in je objavljeno 

tudi na občinski spletni strani.  

 

Seja se je pričela ob 17. uri. Vodila jo je županja Občine Poljčane, dr. Petra Vrhovnik. 

 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: Andrej Samastur, Janja Kodrič, Boris 

Kodrič, , Anita Jodl, Tomaž Marzidovšek, Jožef Kohne, Franc Valand, Janez Vodušek, 

Aljana Kodrič, dr. Simona Kostanjšek Brglez, Bogomir Dolenc in Matej Bedenik. 

OPRAVIČENO ODSOTNA ČLANA OBČINSKEGA SVETA: Dušanka Lužar Šajt in 

Bojan Kajtna. 

ODSOTNI ČLAN OBČINSKEGA SVETA: Tomaž Kokot. 

 

OBČINSKA UPRAVA:  

Milan Ninić, direktor občinske uprave 

Renata Golob, podsekretarka za pravne zadeve 

Jasmina Lončarič, finančnica, 

Nataša Dvoršak, višja svetovalka za okolje in prostor 

Nataša Flac Podlipnik, poslovna sekretarka 

 

DRUGI PRISOTNI: predstavnica medijev - Zdenka Detiček Opič, tednik Panorama. 

 

1. točka: UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 

Županja je ugotovila, da je občinski svet sklepčen. Prisotnih je bilo 12 članov 

občinskega sveta. 

 

2. točka: POTRDITEV ZAPISNIKA 5. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

OBČINE POLJČANE  

 

Gradivo so člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje.  

Županja je odprla razpravo, ki se je ni udeležil nihče.  

Županja je dala na glasovanje: 

 

https://www.youtube.com/@obcinapoljcane8461
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SKLEP 2: Občinski svet Občine Poljčane potrdi zapisnik 5. redne seje 

Občinskega sveta Občine Poljčane z dne 22. 5. 2023. 

 

Glasovanje svetnic in svetnikov: 

PRISOTNI 12 

ZA 12 

PROTI 0 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

3. točka: DOLOČITEV DNEVNEGA REDA 6. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

OBČINE POLJČANE 

 

S sklicem so svetniki prejeli predlog dnevnega reda 5. redne seje: 

 

1. Ugotovitev sklepčnosti  

2. Potrditev zapisnika 5. redne seje Občinskega sveta Občine Poljčane 

3. Določitev dnevnega reda 6. redne seje Občinskega sveta Občine Poljčane  

4. Premoženjsko pravne zadeve: 

4.1. Predlog sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra pri nepremičnini 

katastrska občina 782 – Poljčane parcela 1225/9 

4.2. Predlog sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra pri nepremičninah 

katastrska občina 782 – Poljčane parcela 1201/5 in parcela 1201/4 

4.3. Predlog sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra pri nepremičnini 

katastrska občina 778 - Brezje pri Poljčanah parcela 956/13 

4.4. Predlog sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra pri nepremičninah 

katastrska občina 778 - Brezje pri Poljčanah parcela 954/8 in parcela 

954/9 

5. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine 

Poljčane za leto 2023 

6. Odgovori na vprašanja in pobude 

7. Vprašanja in pobude 

8. Informacije  

 

Janez Vodušek je predlagal, da bi se točka 8. točka Informacije uvrstila za 5. točko  

dnevnega reda. Županja je dala na glasovanje: 

 

SKLEP 3: Občinski svet sprejme predlog dnevnega reda 6. redne seje 

Občinskega sveta s spremembo, da se 8. točka uvrsti za 5. točko  dnevnega reda. 

 

Glasovanje svetnic in svetnikov: 

PRISOTNI 12 

ZA 12 

PROTI 0 
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Sklep je bil sprejet. 

 

4. točka: PREMOŽENJSKO PRAVNE ZADEVE  

 

4.1. točka: PREDLOG SKLEPA O UKINITVI STATUSA JAVNEGA DOBRA 

PRI NEPREMIČNINI KATASTRSKA OBČINA 782 – POLJČANE 

PARCELA 1225/9 

 

4.2. točka: PREDLOG SKLEPA O UKINITVI STATUSA JAVNEGA DOBRA 

PRI NEPREMIČNINAH KATASTRSKA OBČINA 782 – POLJČANE 

PARCELA 1201/5 IN PARCELA 1201/4 

 

4.3. točka: PREDLOG SKLEPA O UKINITVI STATUSA JAVNEGA DOBRA 

PRI NEPREMIČNINI KATASTRSKA OBČINA 778 - BREZJE PRI 

POLJČANAH PARCELA 956/13 

 

4.4. točka: PREDLOG SKLEPA O UKINITVI STATUSA JAVNEGA DOBRA 

PRI NEPREMIČNINAH KATASTRSKA OBČINA 778 - BREZJE PRI 

POLJČANAH PARCELA 954/8 IN PARCELA 954/9 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje. Poročala je Renata Golob, 

podsekretarka za pravne zadeve. 

Županja je odprla razpravo, a se je ni udeležil nihče. 

Županja je predlagala paketno obravnavanje in nato potrjevanje predlogov sklepov. 

 

SKLEP 4.1: Občinski svet Občine Poljčane sprejme sklep o ukinitvi statusa 

javnega dobra pri nepremičnini katastrska občina 782 – Poljčane parcela 1225/9. 

SKLEP 4.2.: Občinski svet Občine Poljčane sprejme sklep o ukinitvi statusa 

javnega dobra pri nepremičnini katastrska občina 782 – Poljčane parcela 1201/5 

in parcela 1201/4. 

SKLEP 4.3.: Predlog sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra pri nepremičnini 

katastrska občina 778 - Brezje pri Poljčanah parcela 956/13 

SKLEP 4.4: Občinski svet Občine Poljčane sprejme sklep o ukinitvi statusa 

javnega dobra pri nepremičnini katastrska občina 778 - Brezje pri Poljčanah 

parcela parcela 954/8 in parcela 954/9. 

 

Glasovanje svetnic in svetnikov: 

PRISOTNI 12 

ZA 12 

PROTI 0 

 

Sklepi so bili sprejeti. 

 

5. točka: PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O    

PRORAČUNU OBČINE POLJČANE ZA LETO 2023 
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Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje. Predlog Odloka o 

spremembah in dopolnitvah tega odloka oz. t.i. Rebalans II je predstavila Jasmina 

Lončarič, finančnica.  

Predstavila je tudi obvestilo, ki so ga svetniki prejeli v pisni obliki na svoja mesta na 

seji, in sicer napotke za nakazilo donacije v Proračunski sklad Občine, ki je bil sprejet 

na prejšnji seji, 22. 5. 2023.  

Na svoja mesta so svetniki tokrat dobili natisnjen izvod Odloka o spremembah in 

dopolnitvah odloka o proračunu Občine Poljčane za leto 2023. Spremembo tega 

odloka v besedilnem smislu je predstavila Renata Golob, podsekretarka za pravne 

zadeve. Sprememba odloka  je pri 2. členu, in sicer:  

 

V 5. člen odloka se za drugim odstavkom doda nov odstavek, ki se glasi: 

»Župan lahko med letom odpira nove proračunske postavke ter spreminja nazive 

proračunskih postavk. Župan vključi nove obveznosti tako, da s sklepom določi 

odprtje nove postavke in opredeli višino za nov namen.« 

Dosedanji tretji odstavek postane četrti odstavek. 

 

Županja je odprla razpravo.  

Andrej Samastur je postavil vprašanje o smiselnosti prijave na projekt Urbact, saj je iz 

prejetega gradiva razvidno, da je ta projekt mišljen za večja mesta. 

Županja je v odgovoru pojasnila, da se v Sloveniji na ta projekt ne prijavljajo mesta, 

ampak občine. In da so bile pri prijavah na projekt uspešne tudi občine, ki so manjše 

od naše. »Če se ne bomo začeli prijavljati na evropske projekte, žal s slovenskimi 

sredstvi ne bomo v kraju nič naredili.« 

Boris Kodrič je podal kritiko, da svetniki niso dovolj seznanjeni z vsebino projektov, na 

katere bi se naj občina prijavila. Istega mnenja so bili v nadaljevanju še drugi svetniki. 

Županja je na kratko predstavila idejo, kaj bi projekt Urbact doprinesel občini. 

Bogomir Dolenc: »Občina se mora prijavljati na projekte z zavedanjem, da bomo ene 

dobili in druge izgubili. Prav pa bi bilo, da se svetnike o vseh projektih obvesti in kakšna 

finančna sredstva so mišljena.« 

Županja pojasnjuje, da »projektne dokumentacije ne predstavljajo vstran vrženega 

denarja, ampak se z njimi lahko prijavljamo na naslednjih razpisih. To je razvojna 

naravnanost občine. Da imaš projekt pripravljen, ko ga potrebuješ«. 

Franc Valand se strinja, da »morajo biti projekti pripravljeni in jih imeti na zalogi. 

Občinski svetniki pa tudi bi morali biti seznanjeni s tem, kakšni projekti se pripravljajo. 

Kako je s staro kinodvorano, glede na to, da je v proračunu namenjenih 20000 EUR 

za odkup le-te«. 

Županja je odgovorila, da je pomembno, da ima Občina rezervirana sredstva za odkup 

stare kinodvorane. Postopki se odvijajo, vendar zelo počasi.  

Renata Golob je razložila, kako daleč je situacija glede stare kinodvorane. 

Županja je tudi pojasnila, zakaj nismo brili uspešni pri projekti Podjetniški inkubator. 

Boris Kodrič: »Iz proračuna je umaknjenih več infrastrukturnih projektov, med njimi 

energetska sanacija zdravstvenega doma in glasbene šole, postavitev avtobusne 

postaje v Modražah, rekonstrukcija Bevkove ulice, obvoznica Čadramska vas -  

Lušečka vas. Razvidna pa je zaposlitev dveh oseb. Predlagam, da se krediti zaradi 
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visokih obresti vnaprej poplačajo. Zanima me, če imamo izbranega izvajalca za DGD 

PZI dokumentacijo Podjetniškega inkubatorja in če bo območje obravnave DGD PZI 

enako območju obravnave po idejni zasnovi, ker smo v ta projekt šli, da naredimo 

varno pot do šole in rešimo center Poljčan. Bojim se, da majhna finančna vrednost 

DGD PZI ne bo zajemala vsega, saj so potrebne tudi hidrološko hidravlične študije in 

geomehanike. Koliko sredstev bo po tem rebalansu na občinskem računu v 

decembru?« 

Jasmina Lončarič: »Imamo 5 kreditov, dva največja se iztečeta 2027. in 2028. leta. 

Preučili smo možnosti, kako bi se izognili visokim stroškom, ki jih prinašajo obrestne 

mere. Izvedljivo bi bilo poplačati največjega, vseh pa ne. Kar se tiče zneska na računu, 

pričakujemo višjo vrednost kot lani, čeprav ne bo večjih odstopanj.« 

Županja: »Vso dokumentacijo za projekt Podjetniški inkubator smo pridobivali za 

Inkubator in ne za varne poti. Nismo pridobivali dokumentacije za obe fazi, ki zajemajo 

tudi poti do šole, ampak samo za prvo fazo – samo izključno za Inkubator. Glede 

energetske sanacije – uslužbenka, ki dela na teh področjih je dlje časa odsotna, je v 

odpovednem roku, zato so te stvari nekoliko obstale in sva delo prevzela midva z 

direktorjem. Poslala sva prva povpraševanje in nekaj ponudb smo že dobili. Realno 

gledano tega v tem letu ni mogoče izvesti, saj še nimamo potrebnih dovoljenj. Izločitev 

izgradnje AP Modraže je bila posledica nerazumno visokih zneskov ponudnikov. 

Ureditev Bevkove ulice smo izločili zaradi sanacije usada v Hrastovcu, ki ga je 

potrebno nujno urediti. Smiselno in prioritetno je vložiti sredstva v celostno ureditev 

območja v Hrastovcu, saj gre za varnost ljudi. Glede obvoznice Čadramska vas - 

Lušečka vas s pristojnega ministrstva sporočajo, da nimajo v planu urejanja lokalnih 

cest, tudi še nimamo sprejetih osnovnih stvari, da bi lahko šli v izvedbo OPPN-ja. S 

ministrstev in direkcije so predlagali, da noveliramo celotno idejno zasnovo. Kako se 

bo razpletalo, vas bomo sproti obveščali. Zaposlitev je predvidena za eno osebo, na 

delovno mesto vodje družbenih dejavnosti in ne dveh, kakor je sicer dovoljeno je po 

sistemizaciji.« 

Boris Kodrič je po tistem, ko je v prvem delu razprav vprašal županjo, kje je zaposlena,  

izrazil zanimanje glede višine županjine in podžupanjine plače. 

S strani finančnice in županje je dobil pojasnilo o namenu županjine plače za družbeno 

dogajanje v občini.  

Franc Valand je postavil vprašanje glede plačnega razreda podžupanje. Odgovor bo 

dobil na naslednji seji.  

Županja je dala na glasovanje: 

 

SKLEP 5.: Občinski svet Občine Poljčane sprejme Odlok o spremembah in 

dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Poljčane za leto 2023. 

 

Glasovanje svetnic in svetnikov: 

PRISOTNI 12 

ZA 8 

PROTI 0 

VZDRŽANI 4 
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Sklep je bil sprejet. 

Ob 18.04 uri je sejo zapustila Nataša Dvoršak. 

Županja je dala na glasovanje tudi:  

 

SKLEP 5.1: Občinski svet sprejme Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem 

Občine Poljčane za leto 2023, ki zajema: 

I. Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Poljčane za leto 

2023, ki vsebuje: 

     1. Načrt pridobivanja nepremičnega premoženja v last Občine 

Poljčane za leto 2023 (priloga 1) in 

     2. Načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine Poljčane za 

leto 2023 (priloga 2). 

II. Načrt ravnanja s premičnim premoženjem Občine Poljčane za leto 2023, 

ki vsebuje:  

     1. Načrt pridobivanja premičnega premoženja Občine Poljčane v 

posamični vrednosti nad 10.000 EUR za leto 2023 (priloga 3) in 

     2. Načrt razpolaganja s premičnim premoženjem Občine Poljčane v 

posamični vrednosti nad 10.000 EUR za leto 2023 (priloga 4). 

 

Glasovanje svetnic in svetnikov: 

PRISOTNI 12 

ZA 8 

PROTI 0 

VZDRŽANI 4 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

6. točka: ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE 

 

7. točka: INFORMACIJE 

 

Županja je seznanila prisotne, da je Spomenka Vodopivec, vodja družbenih dejavnosti, 

v odpovednem roku. 

V začetku oktobra bodo seje odborov. 

Vandalizem se je ponovno pojavil, tokrat je bila poškodovana panelna ograja pri 

nogometnem igrišču. Prijave so bile podane. 

V prihodnosti bo dopisna seja glede Odloka o podelitvi koncesije za opravljanje javne 

službe v osnovni zdravstveni dejavnosti v občini Poljčane. 

Matej Bedenik je apeliral na prisotne, da predolg podprejo. 

Jožef Kohne je predlagal, da se obe branji danes potrdita, tako bi se izognili dopisni 

seji. 

Županja je predlagala, da se danes seznanijo z odlokom in ga potrdijo na dopisni seji. 

Drugo branje jim bo posredovano skupaj z mnenjem ZZZS in Ministrstva za zdravje. 

Svetniki so se soglasno strinjali, da se ta odlok obravnava na dopisni seji. 
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8. točka: VPRAŠANJA IN POBUDE 

 

Franc Valand: »Kdo upravlja z lokalno cesto, ki vodi do stolpa na Boču, saj je tako 

razrita, da je neprevozna?« 

Županja: »Danes smo zaprli cesto in pričnemo z izvajanjem ureditve gozdnih cest.« 

Franc Valand: »Dajem pobudo, da se med izvajanjem pogrebne maše v mrliški vežici 

zunaj vežice namesti nekaj klopi in postavijo zvočniki. Ptičja opazovalnica – tu je kup 

dotrajanih desk in hitro lahko pride do nesreče. Telovadba se izvaja pod kozolcem, 

kdo se lahko tu vključi? Bo v stari kmetijski zadrugi kdaj knjižnica?« 

Županja: »S sprejetjem tega rebalansa, torej še v letošnjem letu bomo šli v obnovo 

opazovalnice. Občina je dovolila uporabo kozolca za telovadbo, vodi pa jo gospa 

Klavdija Polajžer. Glede stare zadruge – tu je težava v statiki, zato tam ni knjižnice. Ne 

vemo še, kaj bo tam. Klopi in zvočniki pri mrliški vežici se lahko uvrstijo v plan v leto 

2024.« 

Jožef Kohne: »Kako je z optiko v Poljčanah? Pokrita tržnica bi bil privilegij v Poljčanah. 

Naj se izdela projekt za kolesarsko pot kot povezavo s sosednjimi kraji.« 

Županja: »Projekt Rune lahko označimo kot malo propadli projekt. Projekt je sicer še 

vedno v planu. Vozlišče so naredili v Stopercah in pri Majšperku se jim je že zataknilo. 

Ko bodo začeli z deli v Slov. Bistrici, bomo nato mogoče mi na vrsti. Za idejno zasnovo 

za pokrito tržnico je ocenjena vrednost 1,2 mio EUR, kar je precenjeno. Ta projekt 

lahko izvedemo za manj denarja. Novega projekta še pa ni.«   

Tomaž Marzidovšek: »Pročelje mrliške vežice v Studenicah bi bilo potrebno urediti, 

predvsem vetrolov. Vse pohvale pa za prireditve on občinskem prazniku.« 

Anita Jodl: »Kako je s čistilno napravo? Kontaktirala sem ministra Brežana in mu 

predlagala, da spustijo zraven tudi tiste občine, ki ne dosegajo spodnjega praga 

populacijskih enot. Minister mi je odgovoril, da zaenkrat to ne bo mogoče, ker smo v 

tožbi z Evropsko komisijo. Dajmo si izboriti, da nam spet dvignejo populacijske enote.« 

Županja: »Mi skušamo tedensko stopiti v stik z ministrom Brežanom, tudi preko 

poslanke ge. Karmen Furman smo navezali stik z njim, a nismo bili uspešni. Minister 

Jevšek je za to, da se to uredi, minister Brežan pa ne. Denar, ki bi bil namenjen temu 

bo pa prekanaliziran za obnovo prizadetih območij po poletnih neurjih. Seveda je njim 

treba pomagati, vendar naj ne jemljejo denarja tam, kjer je že tako ali tako upočasnjen 

razvoj.« 

Boris Kodrič: »Kdo pregleda zapisnike vaških odborov? Jim podate odgovore na 

zastavljena vprašanja? Kaj se dogaja z izbiro koncesionarja za ceste – zimska sezona 

bo kmalu tu? Kolikšna je bila prijavljena škoda zaradi poplav? Zanima me, kako je pri 

prodaji nepremičnin z neposrednimi kupoprodajnimi pogodbami. Vsak se lahko prijavi 

k nakupu funkcionalnega pasu, izbrana pa je najvišja ponudba. Ali je možno, da ima 

novi kupec npr. funkcionalnega pasu pri hiši možnost pogajanj in ponudbe cene, ker 

je on prvi kupec? Kako je z bazenskim kompleksom? Smo v Poljčanah imeli take velike 

poplave, da se je moral direktor ves mesec ukvarjati z njimi?« 

Županja: »Za vaške odbore je zadolžen Vlado Podvršnik, ki vse zapisnike pregleda in 

kar je nujnega, takoj obravnava, preostale stvari gredo na Odbor za okolje in prostor 

oz. drugi odbor, če je potrebno. Postopek izbire koncesionarja za izvajanje zimske 

službe je zaključen, podpisana je bila pogodba in do nastopa zimske sezone bo vse 
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urejeno. Večjih poplav k sreči ni bilo, je bilo pa ogromno druge škode, bankine, 

propusti…Veliko obrazcev je bilo potrebno izpolniti. Zaenkrat smo za prve poplave 

dobili 2700 EUR, vrednotenje še pa poteka, tako še ni dokončnih ocen. O znesku vas 

bomo obvestili.« 

Renata Golob: »Vsaka prodaja nepremičnin občinskega premoženja mora biti javno 

objavljena. Obstajajo tri vrste prodaje – javne dražbe, javno zbiranje ponudb in 

neposredna prodaja. Zaenkrat ni bilo težav pri prodaji nepremičnin, obvestiti je 

potrebno tudi interesenta, ki po navadi že koristi tako nepremičnino. Sicer pa je tudi 

javno objavljeno. Prodaja brez javne objave ni možna in tudi, da bo kdo drugi kupil ne. 

Pri neposredni pogodbi je več manevrskega prostora, in če bi bilo več prijav, bi izvedli 

pogajanja, kjer bi se skušali dogovoriti. Če pa ne bi imeli kupca oz. interesenta, bi bila 

pa javna dražba oz. javno zbiranje ponudb.« 

Milan Ninič: »Službo sem nastopil štiri dni po prvih neurjih. Veliko sem se ukvarjal s 

poplavami, birokracijo. Vsi sestanki z ministrstvi, civilno zaščito, izobraževanja za 

vnose v sisteme, vse terja veliko časa. Ogromno sva bila z županjo na terenu in 

usklajevala odgovore in popise z ministrstvi.« 

Janja Kodrič: »Pohvalila bi prometno ureditev s črto pri baru Kleopatra v Sp. Poljčanah. 

Že dolgo dajem pobudo, da bi se na tem istem mestu umestil prehod za pešce, saj je 

to ena glavnih sprehajalnih poti. Ob državnem prazniku ni bilo klasične prireditve, kar 

smo morda malo pogrešali, glede na število društev, ki jih imamo v občini. Koliko je 

predstava državnem prazniku bremenila naš proračun? Decembrsko dogajanje je pred 

vrati. Kako se lahko vključimo? Naša svetniška skupina se je odzvala donaciji za Lano 

in Luko pozivam vse svetnike, da bi poklonili recimo 20 EUR od sejnine? Cestišče 

Bistriške in Dravinjska ceste je nekoliko nagnjeno proti pločniku, kar je zelo neprijetno 

ob nalivih.« 

Županja: »Celostno bomo pristopili k urejanju prehodov za pešce, saj je več lokacij, 

kjer so taki prehodi potrebni. V okviru enega projekta bomo naročili izdelavo 

dokumentacije, ki jo posredujemo na Direkcijo. Naročili smo tudi presojo varnih šolskih 

poti. Višino zneska predstave ob državnem prazniku bomo sporočili na naslednji seji.  

Zakaj smo se odločili za to predstavo – društva so bila pozvana k sodelovanju, ampak 

ni bilo odziva. Za december planiramo štiridnevno dogajanje, kamor vabimo vsa 

društva, vse občane, vse ponudnike. Za donacije imamo sklad, in se na podlagi tega 

nakažejo sredstva v dobrodelne namene. Kar se tiče nagiba cestišča glavne ceste 

skozi center, to smo že obravnavali na sejah. Mi smo to javili pristojnim službam, 

vendar se do danes še ni nič uredilo.« 

Jasmina: »Ob donaciji se bo vsakemu donatorju poslalo potrdilo, da je bil znesek 

prejet.« 

Andrej Samastur: »Razočaran sem, da se društva, ki jih financira Občina, ne odzovejo, 

da bi pripravila proslavo. Da moramo nekoga plačat, da nam pride igrat…« 

Županja: »Še naprej bomo vodili politiko, da Občina ni dolžna financirat društev zato, 

da obstajajo, da izvajajo interne zadeve, ki niso namenjene širši javnosti.« 

Andrej Samastur: »Tudi mene zanima optika, koliko lahko Občina pospeši? Razpis za 

štipendije, kdaj bo? S kakšnim razlogom je bilo potrebno na Domu športa in kulture 

odstraniti slovensko zastavo?« 
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Županja: »Razpis za štipendije je osnovan, samo objaviti ga je treba. V naši Ustavi 

imamo jasno napisano, kdaj je zastava lahko izobešena. Sneli smo jo, ker je bilo veliko 

pritožb, zakaj imamo na Domu športa in kulture skozi vse leto izobešeno zastavo.« 

Ob 19.03 uri je sejo zapustila Janja Kodrič. 

Janez Vodušek: »Če bi bilo KUD Janko Živko pozvano, bi zagotovo sodelovalo pri 

proslavi.« 

Županja: »Ni bilo pobude s strani lokalnih društev, da bi kdo želel karkoli sodelovati.« 

Franc Valand: »Društva se morajo bolj ponujati. V KUDu smo se, ko sem bil še jaz 

predsednik, zelo ponujali, saj smo za nastope dobili več točk in posledično več 

denarja.« 

Županja: »Pričakujem večjo angažiranost društev. Imamo jih veliko, ki so angažirana. 

Potrudili se bomo, da izpeljemo Veseli december, vas pa prosimo, da razširite 

informacijo med občane, tudi sami se lahko vključijo. Vsaka pomoč in ideja je 

dobrodošla.« 

 

S tem je bil izčrpan dnevni red 6. redne seje Občinskega sveta Občine Poljčane.  

Sejo je županja zaključila ob 19.13 uri. 
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